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פרופ' קובי מיכאל: הייתי מציע להתייחס בזהירות לכל הדיווחים על עסקת חטופים. יש הרבה

יכול אני חושב שלא  לייצר לחצים.  רצון  כל הצדדים מתוך  ידי  על  להיות  יכול  וזה  מניפולציות 

להיות מצב שאנחנו מסיימים את המלחמה וחמאס נשארת כארגון מאורגן ומזויין. אני חושב שגם

חמאס מבינה את העקרון הישראלי הזה שמגובה גם על ידי ארה"ב והמדינות הערביות.

קדימה אחד  צעד  כבר  עשו  הם  אפקטיבית.  ושלטונית  צבאית  כישות  להישאר  יכול  לא  חמאס 

לכאורה כשאמרו שהם מוכנים להתפשט מהאחריות האזרחית ולהעביר אותה לכל גורם שיקבע.

ברור שאם הם שומרים על כוחם הצבאי הם אלה שיקבעו את סדר היום והם אלה שינהלו את

הרצועה גם אם זה מאחורי קלעים, בערך כמו מודל חיזבאללה.

הראיון התקיים בערוץ הכנסת, בתאריך 15.04.2025.
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